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Hallituksen kokous 5/2023 
Staabi ry, Tampereen yliopisto hallintotieteitä 
opiskelevien ainejärjestö 
 

Aika: 10.2.2023 klo 16.07–17.26 

Paikka: Tampereen yliopisto, Päätalo A05, Kalevantie 4, 33100 & Zoom 

Paikalla: 

Riikka Yli-Rahnasto 

Aapo Johansson 

Sani Tyynismaa 

Linda Lepistö 

Ada Siikaluoma 

Tuuli Lopmeri 

Samuel Sinisalo 

Riikka Hämäläinen 

Veera Saukkonen 

Sanni Tyynismaa 

Ville Jaara

 

 

Asiakohdat 

1. Kokouksen avaus 

2. Kokouksen puheenjohtajan, sihteerin, pöytäkirjantarkastajien sekä tarvittaessa kahden 

ääntenlaskijan valinta 

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

4. Hallituksen ulkopuolisten jäsenten läsnäolo- ja puheoikeus 

5. Esityslistan hyväksyminen 

6. Ilmoitusasiat 

7. Talousasiat 

8. Patina ry:n 60. vuosijuhlat 

9. Indecs ry:n 37. vuosijuhlat 

10. Toimiston aukioloaikakokeilu 

11. Tiimien nimittäminen 

12. Muut esille tulevat asiat 
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13. Seuraava kokous 

14. Kokouksen päättäminen 

 

  

1. Kokouksen avaus 

Kokous avattiin ajassa 16.07. 

2. Kokouksen puheenjohtajan, sihteerin, pöytäkirjantarkastajien sekä 

tarvittaessa kahden ääntenlaskijan valinta 

Valitaan kokouksen puheenjohtajaksi Riikka Yli-Rahnasto, sihteeriksi Aapo Johansson ja 

pöytäkirjantarkastajiksi Samuel Sinisalo ja Ada Siikaluoma. 

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

4. Hallituksen ulkopuolisten jäsenten läsnäolo- ja puheoikeus 

Myönnetään läsnäolo- ja puheoikeus Ville Jaaralle. 

5. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Hyväksytään esityslista sellaisenaan. 

6. Ilmoitusasiat: kuulumiskierros  

Harkkakyykkä oli menestys, Staabi-Boomi NHL etenee. 

Perehdytty on 8.2. hallituksen voimin ja 9.2. myös toimihenkilöiden kera. Vapaa-ajan 

museokäynnistä on viestitty. 

Tuutorhaku on päättynyt, yhdenvertaisuusperehdytys on pidetty hallitukselle ja toimihenkilöille ja 

ideaboksia on mainostettu jäsenistölle. 

Projektivastaava ja projektitoimihenkilö A tapasivat 3.2. Tapaamisessa keskusteltiin Loveista ja 

HopLop Hulabaloosta. Projektivastaava ja talousvastaava pitivät tapaamisen valmennuskurssin 

talousasioihin liittyen 3.2. Projektitiimi tapasi 7.2. Tapaamisessa perehdyttiin sektoriin ja ideoitiin 

uusia tapahtumakonsepteja. Projektivastaava, projektitoimihenkilö A ja Iltakoulun projektivastaava 

kokoustivat Loveihin liittyen 10.2. 

Varasto siivottiin 9.2. edellisvuoden hallituslaisten kanssa. Hallituksen ja toimihenkilöiden 

valokuvaus järjestettiin 6.2. Varapuheenjohtaja piti esityksen tiimin johtamisesta hallituksen ja 

toimihenkilöiden yleisperehdytyksessä 9.2. 

Viestintätiimi tapasi 3.2. ja homma on saatu hyvin käyntiin. Ensimmäinen podcast jakson 

äänityspäivä on 7.3. ja yritetään saada äänitettyä Tamkin podcast-studiossa. Sanna Marin kieltäytyi 
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podcast-jaksoäänityksestä, laitettu tämän jälkeen viestiä Ilmari Nurmiselle. Hallituksen ig-esittelyt 

ovat valmiit ja ne ovat ensiviikolla. 

Viestintävastaava teki yhteistyössä tuutorvastaavan kanssa Instagramiin postauksen ideaboksista, 

jonka avulla pyrittiin tuomaan tätä näkyvämmäksi jäsenistölle. Liikunta- ja viestintäsektorilla 

yhteinen forms-kysely auki 6.2.–15.2. Viestintävastaava piti hallitukselle ja toimihenkilöille 

viestintäperehdytyksen. 

Linda Lepistö poistui ajassa 16.12. 

Boolimafia tulee Ystävänpäiväloven etkoille ja käytettävyyttä on kysytty. 

Uexcutiimin tapaaminen oli 3.2. Työelämä- ja yrityssuhdevastaava tapasi työelämätoimarin 

lauantaina 4.2. Työelämä- ja yrityssuhdevastaava tapaa sunnuntaina 12.2. Hallitus vieraili 7.2. 

OmaSP:llä. Työelämätapahtumia on suunnitteilla. 

Varastosta inventoitu kertikset ja elintarvikkeet. Suihkepullot pesuainetta varten otettu käyttöön 

10.2. Tilatoimihenkilö on tutustunut uuteen mahdolliseen ainejärjestötilaan. 

8.2. oli hallituksen iltakoulu, 9.2. hallituksen ja toimihenkilöiden yleisperehdytys. 

Linda Lepistö saapui ajassa 16.17. 

1.2. oli ensimmäinen kopon kuukausi – IG story. 2.2. Kopo osallistui julkisen talousjohtamisen 

henkilökunnan ja Fiskus ry:n "tervetuloa opintosuuntaan & ops-startti" - tilaisuuteen. 3.2. kopo ja kv-

toimari Magdalena Honkasalo keskustelivat kv-ops työn edunvalvonnasta. Tehdään kysely kv-

opiskelijoille opintojen tilasta. 6.2. kopo osallistui valokuvaukseen. 7.2. oli suunnitteluiltakoulu 2/23. 

 Opettajien OPS-työ tapahtuma on 13.2. Kopo toimii yhtenä fasilitaattoreista tässä tilaisuudessa. 

Lisäksi uusi harjoittelu - opintojakso alkaa maaliskuussa, ja Staabilta pyydettiin apua tästä 

viestimiseen. Kopo lisää tätä omaan viestintäänsä. 8.2. Kopo osallistui kunta ja aluejohtamisen 

opintosuuntaan valittujen kahveille. Hallituksen suunnitteluiltakoulu 9.2. Kopo osallistui myös 

hallituksen ja toimihenkilöiden yleisperehdytykseen. 

7. Talousasiat 

Talousvastaava käsitteli talousasiat. Käytettiin 9 euroa verkkotunnusten uusimiseen (Planeetta 

Internet Oy:lle). Likviditeettiä on tarpeeksi yhdistyksen toiminnan jatkamiseksi.  

8. Patina ry:n 60. vuosijuhlat 

Esitys: Valitaan kaksi henkilöä edustamaan Staabi ry:tä ja budjetoidaan 110 euroa illalliskortteihin ja 

lahjaan. 

Päätös: Valitaan Riikka Yli-Rahnasto edustamaan ja kysytään halukkaita hallituksen tai 

toimihenkilöiden keskuudesta ja budjetoidaan 110 euroa. 

Sanni Tyynismaa saapui ajassa 16.23. 

9. Indecs ry:n 37. vuosijuhlat 

Esitys: Valitaan kaksi henkilöä edustamaan Staabi ry:tä ja budjetoidaan 115 euroa illalliskortteihin ja 

lahjaan. 
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Päätös: Valitaan Veera Saukkonen edustamaan Staabi ry:tä ja haetaan toinen edustaja hallituksesta 

tai toimihenkilöistä. Budjetoidaan 115 euroa. 

10. Toimiston aukioloaikakokeilu 

Esitys: Kokeillaan neljännessä periodissa seuraavia aukioloaikoja: ma-to 10–16 ja pe 12-15 Kerätään 

palaute aukioloajoista Staabin kevätkyselyssä ja sisäisesti päivystäjiltä. 

Päätös: Kokeillaan neljännessä periodissa seuraavia aukioloaikoja: ma-to 10–16 ja pe 12-15 Kerätään 

palaute aukioloajoista Staabin kevätkyselyssä ja sisäisesti päivystäjiltä. 

Ville Jaara poistui ajassa 16.34. 

11. Tiimien nimittäminen 

Sanni Tyynismaa ja Ada Siikaluoma poistuivat ajassa 16.39. 

Nimitetään Emilia Saalasti valokuvaustiimiin. 

Sanni Tyynismaa saapui ajassa 16.41. 

12. Muut esille tulevat asiat 

Ada Siikaluoma saapui ajassa 16.43. 

Keskusteltiin hyvinvointiviikosta. 

Kopon selvitys ops-työn kuulumisista: 

SURY: Kaksi kokousta. Edustajina Staabin kopo ja kaksi pääeinäjärjestön kopoa. Kolme 

pääainejärjestön kopoa on varajäseninä. Ensimmäisessä kokouksessa lähetekeskustelu OPS-työstä. 

Toisessa kokouksessa keskustelussa oli uusi harjoittelujakso - toteutus josta Staabi auttaa viestimään 

ja henkilökunnan OPS-työn startti. 

OHRY: Yksi kokous. Tiedekunnan tasoinen, edustajina olivat tutkinto-ohjelmien ja johdon kopot. 

Käyty keskustelua kehittävän arvioinnin toimenpiteistä, yliopiston OPS-teemoista ja 

vuosisuunnitlelmatavoitteista. 31.3. mennessä kunkin tutkinto-ohjelman suunnitelma tulee olla 

valmiina, tarkempi työ tehdään syksyllä. 

Johtoryhmä: Kontaktoitu Pekkolaa edustuksesta. Sovittuna edustus pariin kokoukseen vuodessa, ei 

siis missään nimessä jokaiseen.  

TDK-kopot: On ryhmäydytty, käyty dekaanilounaalla ja suunniteltu yhteistä tapahtumaa.  

Pääainejärjestöjen kopot: Kaikki valittu, perehdytys tulossa. 

13. Seuraava hallituksen kokous 

22.2.2023 klo 16.30. 

14. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 17.26. 
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Allekirjoitukset 
 

 

 

_________________________________  _________________________________ 

    

Puheenjohtaja      Sihteeri 

Riikka Yli-Rahnasto     Aapo Johansson 

 

 

 

_________________________________  _________________________________ 

    

Pöytäkirjan tarkastaja     Pöytäkirjan tarkastaja 

Samuel Sinisalo      Ada Siikaluoma 


